
Високи  представник  поздравља
напредак  у  завршној  фази
“Булдожер” процеса
Високи  представник  Педи  Ешдаун  је  данас  поздравио  озбиљан
приступ босанскохерцеговачких политичара који су привеликрају 
“Булдожер” процес. Рок од 150 дана који је поставила Комисија
“Булдожер” да се озакони 50 реформи, истиче сљедеће седмице.  

“Владе  и  парламенти  на  државном  нивоу,  у  ентитетима  и  у
Дистрикту Брчко, су конструктивно и правовремено реагировали
на овај процес”, изјавио је Високи представник. “Вјерујем да
ћемо  током  сљедеће  седмице  видјети  и  завршетак  ове  фазе
процеса  и  започињање  новог  круга  разговора  о  будућим
препорукама  Комисије  “Булдожер”  које  ће,  надамо  се,  бити
завршене прије краја године.”

У  уторак  је  Савјет  министара  БиХ  усвојио  пет  “Булдожер”
препорука,  што  значи  да  је  до  сада  укупно   усвојено  12
препорука  од  могућих  13  које  је  Комисија  препоручила.
Парламентарна скупштина БиХ ће разматрати препоруке које ће
доставити Вијеће министара почетком идуће седмице. Преостала
“Булдожер” препорука, о којој се из техничких разлога није
могло дискутовати на данашњој сједници Савјета министара, не
мора проћи кроз парламентарну процедуру.

У петак ће се у Бањој Луци одржати заједнички састанак влада
Федерације и Републике Српске, те власти Дистрикта Брчко, 
како би се расправљало о усклађивању Булдожер реформи везаних
за опорезивања. Брчко је усвојило пет од предложених шест
“Булдожер” препорука, те ће након састанка у петак разматрати
и  шесту  која  се  тиче  помијерања  тачки  за  убирање  пореза
приликом продаје роба. Влада РС је усвојила свих 12 реформи
које је предложила Комисија “Булдожер”, док Влада Федерације
БиХ још увијек разматра двије реформе.

https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b4%d1%80%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d0%bd%d0%b0%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b4%d1%80%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d0%bd%d0%b0%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b4%d1%80%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d0%bd%d0%b0%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4/


У препорукама, које је Савјет министара данас усвојио, налази
се и одлука о укидању прописа којим се захтијевало да се
представништва  страних  предузећа  у  БиХ  регистрирају  у  оба
ентитета уколико желе да послују на цијелој територији БиХ.
“Ово је управо она врста непотребног и скупог прописа којим се
спријечава улагање страних предузећа у Босну и Херцеговину као
и отварање нових радних мјеста”, рекао је Високи представник.
“С  једне  стране  овакви  прописи  доводе  до  тога  да  страни
инвеститори улажу своја средства у друге земље, а не у БиХ, а
с  друге  стране  не  доносе  никакву  корист  грађанима  БиХ.
Честитам  Савјету  министара  на  њиховом  раду  у  складу  са
препоруком Комисије “Булдожер”, која је усмјерена ка рјешавању
проблема насталих на основу овог прописа и других прописа који
онемогућавају запошљавање.”

 “Процес који је покренула Комисија “Булдожер” је на ефикасан
начин окупио пословне људе и политичаре у настојању да проведу
најављене реформе које ће помоћи бх. привреди”, изјавио је
Високи представник.


